TANAKA SCIENTIFIC LIMITED

since 1901

7-10-3, Ayase, Adachi-ku, Tokyo, 120-0005 Japan

Fax: +81-3-3620-1713 Tel: +81-3-3620-1711 URL:www.tanaka-sci.com

January 1, 2009

T0: Our Valued Customers 各位尊敬的用户

We, Tanaka Scientific Limited (hereinafter referred to as Tanaka Scientific), who is the official manufacturer of TANAKA brand petroleum testing analyzers, having its principal office in 10-3, Ayase 7 Chome, Adachi-ku, Tokyo, 120-0005, Japan, do hereby appoint

日本田中科学机器制作株式会社(以下称"田中科学")位于日本东京都足立区绫濑7-10-3,生产 TANAKA品牌的石油类试验分析仪,

Shanghai Tanaka Scientific Limited (hereinafter referred to as Shanghai Tanaka), having its principal office in Room614-B2, No. 1158 Luochuan Middle Road, Shanghai, China

上海田中科学仪器有限公司(以下称"上海田中")位于上海市闸北区洛川中路 1158号 B2-614室,

our Exclusive Distributor in the territory of People's Republic of China. Shanghai Tanaka or its authorized dealers shall market, quote, deliver and service the TANAKA brand petroleum testers.

被任命为在中国的唯一销售代理公司。上海田中或上海田中指定的销售公司可对TANAKA品牌的石油类试验分析仪进行销售、报价、交货及售后服务。

We extend a full quality warranty in accordance with our general warranty policy with respect to the TANAKA brand products offered and delivered by Shanghai Tanaka or its authorized dealers, through Shanghai Tanaka. The warranty policy shall not apply to TANAKA brand petroleum testers delivered by any unauthorized dealers.

本公司声明,对于上海田中或上海田中指定的销售公司报价销售的TANAKA品牌的产品,依据规定,通过上海田中对产品的质量予以保证。对于非指定销售公司销售的TANAKA品牌的产品,则不予质量保证。

Katsuhiko Shimodaira

President, Tanaka Scientific Limited

田中科学机器制作株式会社 社长 下平克彦